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Gospodarska zbornica
občin Ijubljanskega območja
je obravnavala problematiko
preskrbovalnih centrov v
Ljubljani. Člani so ugotovili,
da bi morali pri načrlovanju
teh centrov, ki so za Ljubljano
nujno potrebni, sodelovati vsi
organi. Najprej bi morali
preučiti, ali je v Ljubljani pri-
merneje graditi blagovno hišo
ali nakupovalni center, ugo-
toviti, koliko takih centrov
Ljubljana potrebuje in nato
določiti lokacijo. Dogovorili
so se, da bo nosilec študije o
načrtovanju preskrbovalnih
centrov v Ljubljani Emona v
sodelovanju i Mercatorjem,
koordinacijo pa bo prevzela
medobčinska zbornica Ljub-
Ijane. V nadaljnje dogovarja-
nje o preskrbovalnem centru
bodo vklučili tudi zavod za
družbeni razvoj Ljubljane.
Rešiti pa bo treba še problem
sovlagateljev in medsebojnih
dohodkovnih odnosov, saj gre
za izredno obsežno in drago
investicijo.

Odredba o lihih in sodih šte-
vilkah nima samo slabih, mar-
\eč ima ludi dobre strani. Mnogi
so /ačeli odkrivati že /davnaj po-
/abljene /•animive izletniške
točke \ neposredni bližini Ljub-
Ijane in — kar je seseda še pri-
vlačnejše — blrzu \ečine takih
točk. da se da priti kar z avtobusi
mestnega prometa.

Mladinski pevski /boršolskega
kullurnega drušlva OŠ Borisa
/iherla inia v svojem vsakolet-
nem delovnem načrtu poleg vrste
nastopov tudi letni koncerf ob
koncu koncertne sc/one, na ka-
terem sodeluje še kak drug pev-
ski zbor. Takosta v preteklih letih
gostovala mladinski pevski zbor

OŠ I. celjske čete in dekliški zbor
Ellerhein iz Estonske SSSR.
Letos je na skupnem koncertu
nastopil odlličen mladinski pev-
ski zbor Radost iz Prage, ki je
pred lem tekmoval na mladin-
skem pevskem festivalu v Celju,
in sicer v mednarodnem razredu.

Že leto dni je minilo, odkar
je po desetletnem premoru
znova zapeljal priljubljeni
»Kamničan«. Starejši občani
ob kamniški progi vedo pove-
dati, da je bil stari »Kamni-
čan« točnejši od kronometra,
novi pa se tudi že nekoliko
bliža temu slovesu. Posebna
komisija ŽG Ljubljana preu-
čuje, kje bi lahko uredili no\ a
postajališča; večjo težavo pa
predstavljajo nekateri legalni
in ilegalni prehodi, ki pove-
čini niso zavarovani in so
glavni krivci za zamude.
Upajmo, da bo ob drugi
obletnici »Kamničana« vsaj
šest postaj več, prehodov pa
vsaj nekajkrat manj kot do-
slej.

Mesta po vsem svetu si pri-
zadevajo, da ohranijo stare
svoje predele s privlačnimi
ozkimi ulicami in stavbami, ki
govore o načinu življenja in
dela malih trgovcev, obrtni-
kov in stanovalcev. Stara
mestna jedra predstavljajo v
hitrem tempu življenja čeda-
Ije večjo vrednoto. Tako se je
pred štirmi leti tudi stano-
vanjska skupnost Centra zav-
/ela za načrtno prenovo stare
Ljubljane. Vendar poteka
delo zaenkrat precej stihijsko
in bo treba ukrepati mnogo
energičnejše pa tudi načrto-
vanje bi moralo biti bolj
usklajeno. ig


